
Nermin Purić 

1. Pitanje postavljeno Vladi Unsko-sanskog kantona i općinama u Unsko-sanskom kantonu: 

“S koliko službenih automobila raspolaže Vlada USK-a i općine u USK-u pojedinačno, 

kolika je knjigovodstvena vrijednost tih vozila, koja je marka i u kakvom su stanju ta 

vozila (godište, prijeđeni kilometri), te je li u idućem razdoblju planirana nabava novih 

vozila?  

Također, molim informaciju o tome kako je riješeno pitanje korištenja službenih vozila u 

smislu pravilnika o korištenju?” 

2. Pitanje postavljeno Direkciji za europske integracije BiH: “Podupire li DEI financijski ili 

na neki drugi način projekte lokalnih medija posvećene promicanju eurospkih 

integracija? Ako da, koja je procedura podnošenja projektnih prijedloga?” 

 
 


